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Abstract (en)
A radiation dryer for printing machines or the like has a plurality of spaced-apart radiation-dryer rails (22) which run transversely to the conveying
direction and, in turn, each have a radiation bar (44) and a distribution element (24) running with spacing parallel thereto. Said distribution element
has, on the wall (30) facing the radiation bar (44), a plurality of air-emitting nozzles (32, 34) which end in the direct vicinity of the back of the
radiation element (44). <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Strahlungstrockner für Druckmaschinen oder dergleichen hat mehrere beabstandete transversal zur Förderrichtung verlaufende
Strahlungstrocknerleisten (22), die ihrerseits jeweils einen Strahlerstab (44) und ein parallel hierzu unter Abstand verlaufendes Verteilelement (24)
aufweisen. Letzteres hat auf der dem Strahlerstab (44) zugewandten Wand (30) eine Mehrzahl von Luftabgabedüsen (32, 34), die in unmittelbarer
Nachbarschaft der Rückseite des Strahlerelementes (44) enden. <IMAGE>
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